
Swarzędz, dnia 24 czerwca 2022r.

Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

BRM.KSSOKiS.0012.3.5.2022

Protokół nr 5/2022
Obrady rozpoczęto 23 czerwca 2022 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:02 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Elżbieta Cholewicka
2. Wojciech Kmieciak
3. Wanda Konys
4. Dawid Książkiewicz
5. Barbara Kucharska
6. Tomasz Lewandowski
7. Mateusz Matuszak
8. Joanna Wojtysiak-Tierling
9. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Posiedzenie otworzyła Wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i 
Sportu, Barbara Kucharska. Na wstępie powitała radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Na 
podstawie załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdziła, że Komisja Spraw
Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, 
7 członków obecnych (2 radnych nieobecnych).

Wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2.

2. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na rok 2022.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 

Radny Wojciech Kmieciak przypomniał o zapytaniach z Komisji Gospodarki odnośnie 
przebudowy budynku po hotelu z przeznaczaniem na pomieszczenia Urzędu. 

Kierownik Wydziału Inwestycji, Bartłomiej Majchrzak przekazał do wglądu inwentaryzację 
budynków, następnie wypowiedział się w kwestii termomodernizacji budynku. 

Radna Joanna Wojtysiak – Tierling zapytała o powód tak dużego wzrostu środków na  rozbudowę
budynku.

Wyjaśnień udzielił kierownik Bartłomiej Majchrzak.

Radny Wojciech Kmieciak odniósł się do zapisów przedstawionej inwentaryzacji, następnie 
poprosił o ekspertyzę techniczną. 

W dyskusji głos zabrał również radny Dawid Książkiewicz. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Miasta i Gminy Swarzędz na rok 2022.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
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b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na lata 2022 – 2043.

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika Gminy, Szymon Pieniowski.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2022 – 2043.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu na zobowiązania wynikające z wypłaty odszkodowań za wykup gruntu pod 
poszerzenie pasa drogowego ulicy Rabowickiej w Jasinie.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Inwestycji, Bartłomiej Majchrzak.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Poznańskiemu na zobowiązania wynikające z wypłaty odszkodowań za wykup gruntu 
pod poszerzenie pasa drogowego ulicy Rabowickiej w Jasinie.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/305/2020 Rady Miejskiej 
w Swarzędzu z dnia 25.08.2020r. w sprawie przyjęcia od Powiatu Poznańskiego prowadzenia 
zadania publicznego polegającego na zarządzaniu drogą powiatową nr 2512P – ul. Rabowicka w 
Jasinie zmienionej uchwałą Nr XLVI/511/2021 z dnia 17.12.2021r.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Inwestycji, Bartłomiej Majchrzak.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXV/305/2020 Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 25.08.2020r. w sprawie przyjęcia od Powiatu 
Poznańskiego prowadzenia zadania publicznego polegającego na zarządzaniu drogą powiatową nr
2512P – ul. Rabowicka w Jasinie zmienionej uchwałą Nr XLVI/511/2021 z dnia 17.12.2021r.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/472/2021 Rady Miejskiej 
w Swarzędzu z dnia 28 września 2021 r. w sprawie zaciągnięcia w 2022 roku pożyczki w Banku 
Gospodarstwa Krajowego działającym poprzez pośrednika finansowego, z przeznaczeniem na 
adaptację budynku przy ul. Wrzesińskiej 7 w Swarzędzu na potrzeby stworzenia przestrzeni 
terapeutycznej dla podopiecznych Ośrodka Pomocy Społecznej w Swarzędzu.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, 
Mariusz Szrajbrowski.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XLIII/472/2021 Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 28 września 2021 r. w sprawie zaciągnięcia 
w 2022 roku pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego działającym poprzez pośrednika 
finansowego, z przeznaczeniem na adaptację budynku przy ul. Wrzesińskiej 7 w Swarzędzu na 
potrzeby stworzenia przestrzeni terapeutycznej dla podopiecznych Ośrodka Pomocy Społecznej w
Swarzędzu.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
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f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
lokalu położonego w Swarzędzu przy ul. Kosynierów 1.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, 
Mariusz Szrajbrowski.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu lokalu położonego w Swarzędzu przy ul. Kosynierów 1.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Swarzędz na lata
2021 – 2030.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Promocji, Izabela Paprzycka. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 
Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2030.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Cechowej i Warszawskiej w Swarzędzu”.

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Wydziału Architektury i Urbanistyki, Agnieszka 
Dopierała. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Cechowej i Warszawskiej w 
Swarzędzu”.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Bluszczowej i Głogowej w Rabowicach”.

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Wydziału Architektury i Urbanistyki, Agnieszka 
Dopierała. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Bluszczowej i Głogowej w 
Rabowicach”.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

3. Sprawy bieżące.

W sprawach bieżących głos zabrał mieszkaniec gminy Swarzędz, Jacek Wawrzyniak, który 
wypowiedział się w kwestii funkcjonowania stołówki w SP nr 2 w Zalasewie. Zdaniem Pana 
Wawrzyniaka dzieci w szkole nie powinny jeść posiłków na plastikowych talerzykach.

Wyjaśnień udzielił Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński. 

Radny Wojciech Kmieciak poprosił o informacje w ilu szkołach również dzieci jedzą na 
plastikowych talerzykach.
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Radny Książkiewicz zwrócił uwagę, że nie wszyscy mieszkańcy, szczególnie Romowie, kupują 
bilet parkingowy w strefie płatnego parkowania na rynku, a parkują samochód na zagranicznych 
tablicach przez dłuższy czas. Następnie poprosił o przycięcie krzewów przy ul. Grudzińskiego i 
przy ul. Wrzesińskiej przy firmie Szpot.

4. Zakończenie. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Wiceprzewodnicząca 

Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Barbara Kucharska.

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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